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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 29. oktober kl. 17-19 i 
personaleområdet på Niels Ebbesens Vej  
 
Til stede: Jesper Kongsted, Torben Heien Nielsen, Mette Bache, Tore Dyrberg–Jessen, 
Theodor Axel Libralesso 9.V, Anja Camilla Jensen, Villads Biegel Frost, 9.U. Nina Schøller 
Larsen, Michael Vork, Anja Johansen og Helle Spanggaard. 
 
Fraværende: Mette Westergaard, Dorte Bøgelund Petersen,  
 
Sekretærer: Anja Johansen og Michael Vork 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse 
inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 1. Godkendelse af  
     referat af september 
     mødet 
 
 
 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives under 

 
  Noter/referat: Referatet blev taget til efterretning. 
 
 

 2. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og 
formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
3. Lokale retningslinjer 
    for kommunikation 
    mellem skole og hjem 
 

   
 
Beslutning 

 
Faglig kodning FI 
 
Kommunikation skole/ 
Forældre, herunder 
retningslinjer for 
kommunikation mellem 
skole og hjem 
 
Fysiske rammer NE 
 

   

 
Faglig kodning:  
Vi fik afslag fra ansøgning hos folkeskole donationen, men afventer den almene fond. Vi skal prioritere også at ansøge 
andre fonde. Projektgruppen iværksætter møde med fundraiser snarest. 
 
Kommunikation skole/hjem: 
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Udkast delt rundt til mødet. Udkast har været igennem Mads Egsholm på rådhuset, som har set på sprog, formuleringer 
mv. 
 
Skolebestyrelsen var begejstrede for udkastet og de redigeringer, der var lavet. 
 
Helle Spanggaard skriver forslag til ændringer ind i hendes papir udgave.   
 
Michael retter bilaget til og sender til Helle, som sender til Anja og derefter udsendes det til den samlede 
skolebestyrelse. 
 
Fysiske rammer NE: 
Orientering fra Nina om skolegården. Overvejelser vedr. lysforholdene i gården – der er dunkle områder i gården og 
dette skal der ses på. 
29/11 foreløbig indvielse af skolegården. 
 
 
 
4. Aula 
 

  
 
 

 
Orientering 

 
 

  
 

 

 
Noter/referat: 
Orientering fra Michael: 
GOLIVE på SVS er gået fint, få henvendelser fra forældre, dem der har været, er håndteret af Michael og Filip 
(medievejleder). 
Vikar dækning i AULA, kan først ses omkring uge 47. 
Der er afviklet flere kurser for ansatte. 
 
 
 
5. Røgfri generation 

   

 
Bilag: 
Høringsmateriale 
 

   

 
Noter/referat: 
Proces med lærerne i udskolingen.  
Vi skal have principper udarbejdet inden 1. januar 2020, som beskriver, hvordan ansatte skal agere, hvis elever ryger i 
skoletiden. Vi ser også til andre skoler ift, hvordan de handler ved overtrædelse af rygeforbud. Det vil kalde på ændring 
af skolens ordensregler. 
 
 
6. Planlægning af 
dialogmøde 

 Ligger 26. november 2019 kl. 19.00-
21.00 
 
 
 

 
 
Drøftelse 
 

 
 

   

 
Noter/referat: 
 
Indhold på mødet:  

- Information om samt feedback på AULA. Skolens medievejledere inviteres med for at fortælle om aula 
sammen med Michael Vork. 

- Orientering om Kommunikationsprincipper for samarbejdet mellem skole og hjem. 
- Dialog omkring kommende mobiltelefon politik på SVS, orientering om gældende praksis på skolen samt 

høring af forskellige forældresynspunkter, før skolebestyrelsen går i gang med at udforme nye principper. 
-  
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7. Trivselsmåling 0. – 3. 
    

   

 
Bilag 
 

 Oplæg fra HS og Anja  
 

 

 
Noter/referat: 
 
Trivslen på 0. -3. årgang er steget på 7 ud af 8 punkter – dette er meget glædeligt. 
Slides fra gennemgang udsendes med referat. 
 
 
8. Skolegården og 
indvielse 
 

   

 
 

   

 
Noter/referat: 
Se punkt 3 
 
 
8. Skolegården og 
indvielse 
 

   

 
 

   

 
9. Status fra: 
 

• Ledelsen 
• Formandskabet 
• Elevrådet 

 
 

   
Orientering 

 
Noter/referat:   
Omkring ekstraordinært skolebestyrelsesvalg: Dette skal afvikles elektronisk. Tabulex arbejder på at få det til at 
fungere – fristerne for stemmeafgivning er derfor ændret i takt med at deres tekniske udfordringer bliver løst. 
 
Budget 2020: 
Klub Huset lægges formelt ind under Skolen ved Søerne. Michael og Helle skal til møde på forvaltningen. 
Takst stigninger på SFO og klub på vej. 
Den administrative lederstilling opslås i november. 
 
De to nye formænd: Theodor (formand) og Villads (næstformand) blev budt velkommen til skolebestyrelsesarbejdet. 
Elevrådet går snart i gang med at udarbejde en årsplan for deres arbejde. 
 
 
10. Eventuelt  
 
 

 
 

  
 

 
Noter/referat: 
Ønske om at drøfte forebyggende trivselsarbejde/skole/hjem samarbejde generelt på et senere møde. Formandsskabet 
tager dette med til årshjulet. 

 


